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   P R O T O K Ó Ł  Nr  4. 2015 

 

Posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 

Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 

 

 

           odbytego w dniu  19 marca 2015  

 

w sali narad Urzędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

Przewodniczący Komisji 

 

1. STEFAN  GRUSZCZYŃSKI   -  /-/ 

 

Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  JUSTYNA PETRUS-ZARZYCKA  -  /-/ 

 

Członkowie: 

 

3. RAFAŁ  BIAŁEK    -  /-/ 

 

4. DANUTA  KALETA     -  /-/ 

 

5. MARIAN  SZUMSKI           -  /-/ 

 

 
  Sprawdzono 

  Sporządziła : 

                                                                 pod względem merytorycznym  

            19-03-2015 /-/                                                                                                ( prowadzący obrady ) 

            (data i podpis)                                                                                          /-/    Stefan Gruszczyński 
                                                                                                           19-03-2015 

                   ( data ) 
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Porządek posiedzenia  Komisji Oświaty... Nr 4.2015 z dnia  19 marca 2015  

roku – godz. 10 00 . 

 

1.    Sprawa dotycząca dofinansowania Klubów sportowych. 

2.    Sprawa oświaty. 

3.    Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

4.    Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 26 marca 2015 

roku. 

5.     Informacja dyrektorów szkół dot. szczególnych osiągnięć uczniów w 2014 

roku (udział w konkursach przedmiotowych oraz zawodach sportowych). 

6.     Informacja dyrektora ZOEAS o udzielonych stypendiach za naukę, 

osiągnięcia sportowe i stypendia socjalne. 

7.     Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

 

     W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stefan Gruszczyński –  

Przewodniczący Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności 

stanowiącej stronę pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk – 

Jodłowska Wójt Gminy, Pani Lidia Orłowska – Getler  – Sekretarz Gminy, Pani 

Jadwiga Dic  – Skarbnik Gminy.  

 

Przewodniczący Komisji Stefan Gruszczyński o godzinie 1000 otworzył 

posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, co 

wobec składu Komisji wynoszącego 5 radnych stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Komisji przedstawił zmiany do porządku obrad tj.  
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Zmiana I 

 

-  pkt 1 otrzymuje brzmienie:  Sprawa dotycząca dofinansowania sportu. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w zmianę do porządku 

obrad. 
 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w zmianę do 
porządku obrad. 
 

 

Zmiana II 

 

-  pkt 2 otrzymuje brzmienie:  Sprawa oświaty. 

- pozostałe punkty zmieniają kolejność.  

 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w zmianę do porządku 

obrad. 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w zmianę do 
porządku obrad. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek obrad                    
z w/w zmianami: 
 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 

obrad. 

 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Przewodniczący Komisji 

przywitał Pana Prezesa ZUW Słupsk, a następnie udzielił głosu Pani Wójt. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- prowadzimy  rozmowy z  ZUW  i Spółką /*/ dotyczące przekierowania ścieków 

do oczyszczalni ścieków w Rowach. Taka analiza jest dokonywana.  

 

 

 

Prezes ZUW Słupsk 

-  chcemy przeanalizować jakim kosztem i nakładem koncepcja ta mogłaby by 

być realizowana, by zachować standardy odbioru ścieków od mieszkańców  

szczególnie uwzględniając bardzo duże tereny inwestycyjne -  Przewłoka, 



 

 

 
5 

Wytowno, Dębina. Są to tereny, które są cały czas w opracowaniach planów 

zagospodarowania przestrzennego.  Działania w tym kierunku będą pozytywne 

jeżeli wszystkie standardy bezpieczeństwa będą zachowane.  Rowy, po sezonie 

odbierają bardzo małą ilość ścieków. Gdy był zapewniony  równomierny napływ 

ścieków przez cały rok,  to miałoby to ogromne znaczenie na sposób 

produkowania i  ceny. Zmieniłoby to układ kosztów jednostkowych 1 m3  ścieków.   

Myślę, że odbiło by się pozytywnie na  cenie odbioru ścieków.  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- z problemem zgłosiła się spółka, ponieważ oczyszczalnia ścieków w Ustce nie 

do końca jest w stanie przejąć  taką ilość ścieków, którą wytwarza spółka.                          

W związku z czym Gmina jest jedną z opcji dla spółki, ponieważ może się 

zdarzyć, że spółka wybuduje swoją oczyszczalnię ścieków, że będzie generować 

ścieki do Słupska  lub dofinansuje rozbudowę oczyszczalni w Ustce.  Na dzień 

dzisiejszy jesteśmy na etapie analiz.  

 

 

Prezes ZUW Słupsk 

- jest to trudny temat, gdyż są to ścieki przemysłowe podczyszczone. Parametry 

ścieków dla zrzutu dla Ustki i takie byłyby dla nas są zgodne z rozporządzeniem 

dla ścieków przemysłowych.  Tak jak Pani Wójt powiedziała wszystko jest na 

etapie analiz i rozmów. 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

-  czy mieszkańcy mają się spodziewać podwyżek stawek? Czy uchwałę będziemy 

zmieniać w negatywnym kierunku, czy pozostawimy jak dotychczas? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- podwyżki zawsze dotyczyły tylko inflacji.  

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- wiecie Państwo, że jest deflacja i nie mamy żadnej inflacji. 
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Prezes ZUW Słupsk 

- ustawa budżetowa określa inaczej wskaźniki cen. Jeżeli mówimy o obniżeniu 

cen to głównie – żywności. Myślę, że jeżeli nastąpiłaby zmiana to w granicach              

2 punktów procentowych. Ponadto chcielibyśmy nie występować do Rady                           

o dopłaty do stawek, gdyż koszty stale rosną.  Nakłady, które są ponoszone  będą 

widoczne po wykonaniu inwestycji w miesiącu wrześniu.  

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- jest prośba o rachunek ekonomiczny, ponieważ w roku ubiegłym nie 

dostarczono.  

 

 

Przewodniczący Komisji podziękował Panu Prezesowi za przekazane informacje. 

 

 

 

 

Ad. 1.   Sprawa dotycząca dofinansowania Klubów sportowych. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- środki w kwocie 170 tyś zł zaplanowane w budżecie na sport  zostały 

rozdysponowane na wszystkie kluby sportowe działające na terenie Gminy 

(Zaleskie, Charnowo, Machowino, Pęplino, Wybrzeże Objazda)  i na KS Jantar             

w Ustce, ponieważ w klubie tym grają również nasi mieszkańcy. Okazało się, że 

przyznane środki są niewystarczające z uwagi na wysokie koszty, które ponoszą 

wszystkie kluby. Mowa jest o opłatach sędziowskich i kosztach dojazdu do miejsc 

rozgrywek  oraz wymaganiach którym muszą sprostać kluby w zakresie 

dopuszczenia boisk sportowych do rozgrywek.  Niektóre wymagania są dość 

absurdalne, ponieważ  np. boisko w Charnowie posiada siedziska na bazie ławek, 

co zostało zakwestionowane, ponieważ muszą być siedziska plastikowe.  

Wnioskuję o zwiększenie środków finansowych na dotacje dla klubów 

sportowych celem dokonania podstawowych zakupów z którymi kluby się 

borykają. KS Machowino – zakup 2 kontenerów na szatnie – wniosek na 17 tyś. 

KS  Zaleskie – zakup piłko-chwytów - wniosek na 5 tyś,  KS Słupia Charnowo – 
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wniosek na 5 tyś na zakup 10 siedzisk i ławek rezerwowych, podłączenia energii, 

ustawienia TOTOI na czas rozgrywek KS Pęplino – wniosek o wsparcie 

finansowe 20 tyś. i rozważenie możliwości wykonania zadaszenia trybun – 40 tyś. 

Na pewno uzasadnione jest zwiększenie dotacji o kwotę 15 tyś., ponieważ klub 

musi pokonywać bardzo duże odległości do miejsc rozgrywek. KS Pęplino 

wystąpił z przyszłościowym wnioskiem o wykonanie kompleksowego boiska                     

z całym zapleczem. Taki sam wniosek złoży prawdopodobnie Objazda. KS 

Objazda nie wystąpił z wnioskiem stwierdzają, że otrzymane środki są 

wystarczające.  

Wobec powyższego proponuję, by w przyszłości ze środków zewnętrznych 

wykonać kompleksowo 2 boiska (sztuczna nawierzchnia, zaplecze) tj. w Pęplinie 

i Objeździe i wyznaczyć je jako miejsca do rozgrywek dla wszystkich klubów. 

Treningi na istniejących boiskach. Natomiast nie doposażać pozostałych boisk 

z uwagi na bardzo duże koszty.    

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

- o jaką kwotę dofinansowania  zwracają się Kluby? 

 

Jadwiga Dic - Skarbnik Gminy 

- w związku ze złożonymi wnioskami przez Kluby Sportowe dotyczącymi 

wyposażenia boisk sportowych w zmianach budżecie zabezpieczone zostały 

środki w kwocie 57.154 zł.  na bieżące inwestycyjne zakupy dla KS Zaleskie, KS 

Machowino, KS Charnowo , KS Pęplino. Z kwoty tej 27 tyś zł zostało ujęte jako 

zakupy inwestycyjne, ponieważ nie wiemy jakie będą koszty. Nie jest 

zabezpieczona dotacja dla KS Pęplino, do której należy powrócić w II półroczu.   

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

- jeżeli mowa jest o 2 boiskach to czy będą to boiska „z prawdziwego zdarzenia”?  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- planuję spotkanie ze wszystkimi Klubami i zaproponuję wykonanie                                       
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w przyszłości 2 boisk sportowych z pełną infrastrukturą przy pozyskaniu środków 

zewnętrznych. Jest to jedyna szansa, by podnieść standard boisk. Warunkiem 

będzie, że  2 boiska zabezpieczą rozgrywki wszystkim Klubom. Natomiast 

treningi na  bazie istniejących boisk.    

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

- udostępnianie boisk będzie nieodpłatne? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- korzystanie z boisk było by nieodpłatne. Na boiskach tych rozgrywano by 

oficjalne mecze wszystkich Klubów. 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

- co pokryje 5 tyś dla KS w Charnowie? 

  

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- Klub będzie musiał określić się pod potrzebę.  

 

 

Komisja popiera kierunek działań w zakresie wykonania 

kompleksowo 2 boisk  jako miejsca do rozgrywek dla wszystkich 

klubów pod warunkiem pozyskania środków zewnętrznych na ten 

cel. Treningi na istniejących boiskach.  

Komisja opiniuje pozytywnie zwiększenie środków na sport. 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 
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Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

stanowisko jak wyżej.  

 
 

 

Ad. 2.  Sprawa oświaty . 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- w ramach nawiązania współpracy z miastem Pan Burmistrz zwrócił się                              

o zwołanie zespołu negocjacyjnego celem wypracowania  stanowisk w obszarach, 

z których korzystają mieszkańcy gminy. Oświata - sprawa dopłat do uczniów 

korzystających ze szkół miejskich.  Kultura i  jej instytucje – Biblioteka, Dom 

Kultury.  Promocja - organizacja imprez sezonowych. Stowarzyszenia – LOT, 

Uniwersytet III Wieku. Nie widzę możliwości prawnych finansowania  

wszystkich obszarów, w tych , które prawnie są możliwe – współpracujemy.                                  

Następnie Pani Wójt przedstawiła opinię Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w zakresie finansowania zajęć pozalekcyjnych,                        

o które wnosi miasto.  

Należy pamiętać o tym, że przeszło 300 uczniów uczy się w placówkach miasta 

Ustka tj. w szkołach podstawowych i gimnazjum. Dla strony zachodniej gminy 

nie mamy gimnazjum na swoim terenie. Ponadto dzieci z Przewłoki, Grabno-

Zimowiska i Wodnicy  zawsze chodziły do szkół miejskich. Nie wyobrażam 

sobie, by te dzieci zabierać do szkół gminnych. Natomiast w przypadku 

jakiejkolwiek dyskryminacji naszych dzieci jestem gotowa rozważyć budowę  

nowej placówki np. na terenie Przewłoki.  
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Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

- nie Urząd, a rodzic decyduje o tym, gdzie dziecko ma chodzić do szkoły.  

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- pomimo istniejących obwodów szkół,  jeżeli rodzić zażyczy sobie by jego 

dziecko chodziło do szkoły np. do Słupska bo tam pracuje, to nikt mu tego nie 

zabroni.  Z racji tego, że nasze 300 dzieci  chodzi do szkół miejskich, to my 

jesteśmy rocznie stratni  600 tyś zł subwencji oświatowej. Jest to różnica 

subwencji, która wpływała by do budżetu gminy, a wpływa do budżetu miasta. 

Całość subwencji wynosiłaby  2 mln zł. Moim zdaniem placówka, która ma 600 

osób powinna się utrzymać z subwencji. Jeżeli mówimy o jakimkolwiek 

dofinansowaniu  to tylko w takim zakresie, który nie mieści się  w subwencji tj. 

etaty pedagogów i  psychologów. Nasi uczniowie potaniają  funkcjonowanie 

miejskich placówek oświatowych. My mamy swoją placówkę na ul. Darłowskiej, 

której nie możemy wykazać jako gminnej  ze względu na obowiązujące przepisy 

prawa.  

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

- czy placówka, która mogłaby powstać na ul. Darłowskiej nie mogła by być filią 

jednej ze szkół gminnych? 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- ustawa oświatowa nic nie mówi o filiach szkół . Na podstawie porozumienia 

pomiędzy samorządami miasta i gminy może zafunkcjonować szkoła  gminny  

wiejskiej  na terenie miasta. Zgodnie z przepisami nie można zawrzeć 

porozumienia na już funkcjonujących szkołach lecz w momencie założenia 

szkoły, która dopiero będzie funkcjonowała  

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

- rozumiem, że subwencja może nie starczać na dodatkowe zajęcia pozalekcyjne. 

Rodzi się pytanie – czy Pani Wójt jako organ prowadzący jest w stanie uzyskać 

informację finansowania i konkretnych kosztów jakie ponosi szkoła? 
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- jak traktować uczniów, którzy chodzą do klas profilowanych, gdzie jest 

zwiększona ilość godzin  w ramach zajęć tej samej klasy? 

 

- kluby sportowe – Pan Burmistrz i Pan Prezes powinni się cieszyć, że ma wielu 

zawodników spoza terenu miasta, ponieważ te sekcje by nie istniały. Nie byłoby 

zawodników w tym klubie. Zawodnicy ci reprezentują nie gminę, a reprezentują 

miasto.  Tu też powstaje problem dopłat. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- jeżeli mówimy o oświacie, to jestem w stanie zrozumieć dopłaty jeżeli zostaną 

mi dostarczone dokumenty i wyliczenia  kosztów zajęć ponad subwencję . 

Natomiast zajęcia typu teatr odbywające się w trakcie zajęć lekcyjnych są pracą 

w ramach zajęć świetlicowych. Pytanie – na ile zajęcia pozalekcyjne są 

potrzebne? Ile naszych dzieci korzysta z tych zajęć? Mamy zapewnione odwozy 

uczniów, które regulują możliwości uczestniczenia w tych zajęciach. Ponadto 

nauczyciele mają pulę godzin pracy z dzieckiem w ramach funkcjonowania 

szkoły. Nie mówię nie, ale uważam, że tym tematom trzeba sią bliżej przyjrzeć, 

ponieważ mamy ograniczone możliwości prawne i finansowe.  

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

- jak sprawa dowozu naszych dzieci do szkół, ponieważ są to duże pieniądze                             

w skali roku? Czy dowóz może być też  kosztem? 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- już w poprzedniej kadencji wnosiłam o uznanie i wykazanie naszych kosztów 

dowozu 250 tyś zł rocznie, które gmina faktycznie ponosi by dzieci dojechały do 

szkoły.   Na dzień dzisiejszy jest propozycja Pana Burmistrza utworzenia zespołu 

negocjacyjnego Miasta   i Gminy. Proponuję, by z ramienia Rady Gminy wszedł 

Przewodniczący Rady oraz po 1 osobie z  poszczególnych Komisji Rady.  Proszę  

o wyznaczenie osoby do zespołu negocjacyjnego. 
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Komisja desygnowała Stefana Gruszczyńskiego Przewodniczącego Komisji   

zespołu negocjacyjnego. 

 

 

Komisja przyjęła do wiadomość w/w informację. 

 

 

 

Obrady Komisji opuściła Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy. 

 

 

 

Ad. 1.  Przyjęcie protokołów z poprzedniego posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

 

Protokół Nr 2.2015 z dnia  11 lutego 2015 roku 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 2.2015 bez 

uwag. 
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Protokół Nr 3.2015 z dnia  25 lutego 2015 roku 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 3.2015 bez 

uwag. 

 

Radna Danuta Kaleta 

- uważam, że nie ma sensu by gmina uruchamiała punkt informacji turystycznej 

w Poddąbiu, ponieważ dzisiaj większość informacji pozyskuje się  internetowo. 

Są to dodatkowe koszty, ponieważ trzeba by było postawić budkę i zatrudnić 

człowieka do informacji turystycznej. Poddąbie ma plac zabaw  za 150 tyś zł                      

i  różnego rodzaju stacyjki rowerowe. Natomiast sołectwo Przewłoka ich nie ma. 

Pani dyrektor zgłosiła uwagę, że nie ma zapewnionego noclegu dla osób  

przyjeżdżających na imprezy. Należałoby uwzględnić tę uwagę przy budowie 

przeszklonej wiaty tzw. świetlicy, czy budynku. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

- jeżeli będą środki to wówczas będziemy rozmawiać na te tematy. Natomiast na 

dzisiaj widzimy tylko potrzebę. 

 

 

Radny Marian Szumski 

- w okresie jesienno – zimowym świetlica wiejska nie spełniają działań w ramach 

socjoterapii. Działalność świetlicy odbywa się w godzinach  od 16 – 18,                                  

a następnie jest zamykana. Czy można by było przedłużyć o 2 godziny działalność 

świetlicy w okresie zimowym, ponieważ jest zainteresowanie mieszkańców, 

którzy chętnie spotkaliby się na świetlicy?   
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Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- świetlice socjoterapeutyczne są jedną z lepszych form wspierania dzieci                             

i młodzieży. Pracują tam specjaliści i osoby przeszkolone z zakresu terapii                            

i uzależnień, psychologii, pedagogiki. Często zdarza się, że dzieci odrabiają lekcje 

z tymi paniami. Prowadzonych jest wiele zajęć. Prośba jest taka – nie psuje 

Państwo tego, co całkiem dobrze pracuje od wielu lat. Natomiast uzupełnienie 

tych zajęć poprzez otwarcie świetlicy dla wszystkich jest do rozpatrzenia. Są 

świetlice, które działają w ramach socjoterapii dla dzieci i młodzieży oraz dla 

osób, spoza socjoterapii.   

 

 

  

Ad. 3.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 

26 marca 2015 roku. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od 
nieruchomości w ramach  programu pomocy de minimis na 
tworzenie nowych miejsc pracy, 

 

 

Jadwiga Dic  Skarbnik Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 



 

 

 
15 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały.  
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy 
Miastem Słupsk a Gminą Słupsk, Gminą Kobylnica, Miastem Ustka 
oraz Gminą Ustka w sprawie opracowania Koncepcji programowo – 
przestrzennej służącej przygotowaniu i wdrożeniu Programu pod 
nazwą „Zarządzanie wodami opadowymi na terenie zlewni rzeki 
Słupi” dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupska,  

 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie  zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały.  
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 projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Ustka 
Samorządowi Województwa Pomorskiego pomocy finansowej na 
opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy drogi 
wojewódzkiej Nr 203 na całym jej przebiegu w Województwie 
Pomorskim, 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały.  

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXIII.411.2013 z dnia 19 grudnia 2013 roku w sprawie udzielenia 

przez Gminę Ustka Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej w celu 

realizacji zadania pn. „Organizacja kąpielisk na terenie powiatu 

słupskiego”, 
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Jadwiga Dic Skarbnik Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały.  

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2015-2024, 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
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Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ustka na 

2015 rok, 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. W związku ze złym stanem 

technicznym muru oporowego ogrodzenia boiska SP w Zaleskich zachodzi 

konieczność jego natychmiastowej naprawy. Dlatego też należy przenieść środki  

planowane na remont budynku świetlicy szkolnej na remont ogrodzenia boiska 

SP w Zaleskich w kwocie 58.033 zł.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały z uwzględnieniem powyższej zmiany. 
 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXIV.296.2012 Rady 

Gminy Ustka z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie podziału Gminy 

Ustka na stałe obwody głosownia, ustalenia ich numerów, granic                       

i siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                            

w miejscowości Grabno, 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru położonego        

w obrębie geodezyjnym Lędowo w Gminie Ustka, 

 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie                    

w trybie bezprzetargowym na okres 15 lat, budynku dydaktycznego, 

zlokalizowanego na działce Nr 2010, położonej w obrębie miasta 

Ustka przy ul. Darłowskiej 3 B, stanowiących własność Gminy Ustka, 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy okres 15 lat jest uzasadniony? 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy  

- jest to uzasadnione z uwagi na wieloletni cykl nauczania – przedszkole,  kl 0, 

szkoła podstawowa, gimnazjum. Koszty remontu budynku ponosi wynajmujący.  

 

 

Na obrady Komisji powróciła Pani Wójt. 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy do wynajmu przeznacza się tylko budynek czy też obiekty sportowe? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- na dzień dzisiejszy nie jest brana pod uwagę taka opcja. Kaszubskie Słoneczniki 

zostaną ujęte w harmonogramie odpłatnego korzystania z hali sportowej. 
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Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- w przyszłości należy zmodernizować obiekty sportowe.  

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- uchwała jest na taki okres, ponieważ budynek musi być zmodernizowany                              

i dostosowany pod potrzeby nauki. W tym przypadku my nie ponosimy kosztów 

modernizacji i mamy zabezpieczone  dzieci z naszego terenu. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie określenia obowiązujących na 

drugim etapie kryteriów rekrutacji do publicznych oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Ustka, 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Ustka w 2015 roku,   

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy   

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

profilaktycznych szczepień dzieci zamieszkałych na terenie gminy 

Ustka przeciwko pneumokokom  na lata 2015 – 2017”, 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

zdrowotnego w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami brodawczaka 

ludzkiego (HPV) typu 6, 11, 16, 18 w Gminie Ustka na lata 2015 – 

2016”, 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

 

 

Ad. 5.  Informacja dyrektorów szkół dotycząca szczególnych 

osiągnięć uczniów w 2014 roku (udział w konkursach 

przedmiotowych oraz zawodach sportowych). 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

-  każdy z radnych otrzymał niniejszą informację. Czy ktoś z Państwa ma pytania 

lub uwagi do przedłożonej informacji? 

 

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

informację . 
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Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

informację stanowiącą zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

Ad. 6.  Informacja dyrektora ZOEAS o udzielonych stypendiach 

za naukę, osiągnięcia sportowe i stypendia socjalne. 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

-  tę informację również każdy z radnych otrzymał. Zapytuję czy ktoś z Państwa 

ma pytania lub uwagi do przedłożonej informacji? 

 

 

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

informację . 
 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

informację stanowiącą zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

 

Komisja przyjęła przez aklamację informacje skierowane  pod obrady 

Rady: 

1. Informacja Wójta Gminy Ustka o podjętych umorzeniach należności za 2014 

rok 

2. Informacja o działalności Centrum Kultury Gminy Ustka. 

  

 

Przewodniczący Komisji przedstawił korespondencję, która 
wpłynęła do Komisji tj. 

 

 

Pomorskie Stowarzyszenie „Nasze Środowisko” 

- zwraca się z prośbą o uregulowanie prawne Standardów technicznych systemu 

rowerowego i podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej 

dokumentacji rowerowej.  

 

 

 

Komisja popiera inicjatywę Stowarzyszenia w zakresie standardów 

technicznych systemu rowerowego, natomiast lecz nie jest organem 

decyzyjnym   w w/w temacie.   

 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 
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Głosowało   -  5 

  

Za    -  5 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 

wyżej. 

 

 

 

Mieszkańcy sołectwa Lędowo 

- na zebraniu wiejskim w dniu 26 stycznia 20-15 roku mieszkańcy wnieśli                            

o przejęcie do zasobów mienia komunalnego gminy,  ul. Pionierskiej (działka Nr 

357/10 i Nr 364/32) położonej w miejscowości Lędowo Osiedle. 

 

 

 

Komisja wyraża negatywne stanowisko do przedstawionej 

propozycji mieszkańców w sprawie przejęcie ul. Pionierskiej do 

zasobów mienia komunalnego gminy. 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 

 

Głosowało   -  5 

  

Za    -  5 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko jak 

wyżej. 
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/*/  

- zwraca się z prośbą o dofinansowania wydania powieści sensacyjnej. 

 

 

Komisja opiniuje negatywnie podanie Pana /*/. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 

 

 

Głosowało   -  5 

  

Za    -  5 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 

wyżej. 

 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- zwraca się o zabezpieczenie w materiały biurowe oraz ustawy niezbędne do 

sprawowania funkcji sołtysa. 

 

 

 

Komisja jest przeciw „wyprawce”. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 
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Głosowało   -  5 

  

Za    -  5 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 

wyżej. 

 

 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących pism: 

 

1. Apel Przewodniczącego Rady Programowej Polskiej Koalicji na Rzecz 

Walki z Rakiem Szyjki Macicy o prowadzenie w 2015 roku lokalnych 

programów profilaktyki raka szyjki macicy. 

 

2. Pismo Stowarzyszenia Producentów i Dziennikarzy Radiowych  

informujące o zakończeniu kolejnej kampanii Zachowaj Trzeźwy Umysł. 

Wśród laureatów znalazły się dzieci z terenu Gminy Ustka tj./*/. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Ustka z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny i systemu pieczy zastępczej za okres od 01 stycznia 2014 roku do                    

31 grudnia 2014 roku oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją 

tego zadania. 

 

4.  Pismo Państwa /*/ w sprawie naprawy i utwardzenia ulic: Orzeszkowej, 

Kasprowicza, Szymborskiej w miejscowości Przewłoka oraz wykonanie 

chodnika i oświetlenia. 

 

5. Pismo Słowińskiego Parku Narodowego informujące  o podatkach                               

i rekompensatach jakie otrzymują gminy z tytułu funkcjonowania SPN na ich 

obszarze. 
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6. Życzenia dla Pań radnych od Wójta Gminy Smołdzino z okazji Dnia Kobiet. 

 

 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                        

o godz.  12 40   zamknął  posiedzenie Komisji Rady Gminy.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

                  Przewodniczył: 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Komisji 

/-/Grażyna Frankiewicz                               /-/ STEFAN  GRUSZCZYŃSKI 

 

 

 

 
/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 

ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 


